
   

 

 

Protokoll fört vid Samfälligheten Arnö-Långsätter 1 styrelsemöte den 

2015-04-14 
Närvarande: Mikael Palm, Anders Eriksson, Lennart Lindqvist, Bård Framnes, Fredrik Stenman, Anna 

Källberg 

Frånvarande: Andreas Sandberg, Jonnie Svensson, Andreas Fahlstedt 

1. Mötets öppnande 
Ordförande hälsade de närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat. 

2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen för mötet godkändes, se bilaga 1. 

3. Föregående protokoll 

Protokollet från senaste styrelsemötet gicks igenom. Inga synpunkter fanns och protokollet lades till 

handlingarna. 

4. Behandlade punkter 
Uppdatering av Underhållsplanen har inte slutförts. Uppdraget kvarstår. Ansvarig AE. 

Bokslutet för 2014 har skickats till styrelsen medlemmar. 

5. Val av 2 stycken justerare 
Bård Framnes och Anna Källberg utsågs till att justera mötesprotokollet. 

6. Läget avseende bokslut 2014 och revision. 
Bokslutet gicks igenom och undertecknades av de närvarande ordinarie ledamöterna i styrelsen. 

Revisionen pågår och inga signaler finns om allvarliga brister i den ekonomiska hanteringen. 

7. Rapport från grönområdesansvarige 
Avstämning gjordes inför städdagen enligt följande: 

 Fika är beställt och personer som hanterar fikat är ordnade. 

 2 containers är beställda 

 Lennart undersöker om en häcksax behövs 

 Vi diskuterade kring byte av sand i sandlådorna och beslutade att hyra en liten jordfräs för att 

fräscha upp sandlådorna. Ansvarig Bård 

 Dressjord och gödsel till gräsmattorna skall beställas – Bård köper 100 kg NPK från t ex Odal 

och AE skaffar ca 40 säckar dressjord från ICA 

 Sopning av gång- och cykelvägar beställs av Micke 

8. Rapport från värme- och vattenansvarige avhandlades 
Inget avhandlades. 

9. Rapport från byggnadsansvarige 
Inget avhandlades. 



   

 

 

10. Underhållsplan 
AE tar fram en Underhållsplan i digital form till årsstämman 

11. Hemsidan 
Inget avhandlades. 

12. Verksamhetsberättelse och bokslut för 2014 
Verksamhetsberättelsen gicks igenom och undertecknades av närvarande. 

13. Valberedningens rapport 
En ordförande finns på förslag och suppleanter till styrelsen. Vad som fattas är en ordinarie medlem i 

styrelsen, en lagbas och en revisorssuppleant. Arbetet fortsätter. 

14. Övriga frågor 
Förslag finns på ytterligare vägbulor på Persiljestigen. 

Mötet beslutade att köpa in 2 vägbulor att placera på Persiljestigen. Ansvarig Micke. 

16. Avslutning 
Ordförande tackade mötesdeltagarna för det gångna året och förklarade mötet avslutat 

 

Vid protokollet  Justeras 

 

 

Anders Eriksson  Bård Framnes              Anna Källberg 

  



   

 

 

 

Kallelse till styrelsemöte.  Bilaga 1 

 

 

Vi träffas den 14 april kl. 20,00 i lokalen på Sparrisgången 1. 

 

Dagordning. 

1. Mötets öppnande. 

2. Godkännande av dagordning. 

3. Föregående protokoll. 

4. Behandlade punkter. 

5. Val av 2 st. justerare. 

6. Läget avseende bokslut 2014 och revision – Påskrift av styrelsen 

7. Rapport från grönområdesansvarige. 

8. Rapport från värme o vattenansvarige. 

9. Rapport från byggnadsansvarige. 

10. Underhållsplan. 

11. Samfällighetens hemsida. 

12. Verksamhetsberättelse för 2014 – Påskrift av styrelsen 

13. Rapport av läget från valberedningen – Behöver inte ske genom närvaro 

14. Övriga frågor. 

15. Nästa styrelsemöte. 

16. Avslutning. 

Följande är kallade; 

Styrelsen: Anders Eriksson, Fredrik Stenman, Jonnie Svensson, Bård Framnes, 

Micke Palm. 

Suppleanter: Lennart Lindqvist, Andreas Fahlstedt, Anna Källberg. 

För valberedningen: Cissi Palm 

 

Välkomna 

Anders Eriksson 

 


